
SKA Pro ry:n TOIMINTASUUNNITELMA VUODELLE 2025

1. YLEISTÄ

- Yhdistys on perustettu keväällä 2024 ja varsinainen toiminta alkanut 9/2024.
- Tulevan vuoden tavoite on jäsenmäärän kasvattaminen.

2. TAVOITTEET VUODELLE 2025

1) Työpaikkatoiminnan kehittäminen ja tukeminen
- Ala ei ole vielä järjestäytynyt ja luottamushenkilöitä työpaikoilla ei vielä ole.
- yhdistys pitää yhteyttä jäseniin viestinnällä ja järjestämällä tapaamisia.
- Yhdistys näkyy somessa ja eri tapahtumissa.

2) Jäsenhankintaan ja jäsenpitoon panostaminen

Jäsenpito
- Yhdistyksen tapahtumat:

Yhdistyksen järjestää jäsenille jäsentilaisuuksia mm. webinaarin, jossa kerrotaan liiton 
tarjoamista eduista ja suunnitellaan tulevaa toimintaa yhdessä jäsenten kanssa.  Yhdistys 
tiedottaa jäseniä aktiivisesti mm. somen kautta

Jäsenhankinta
- Yhdistys on aktiivinen jäsenhankkija ja tavoitteena on yhdistyksen jäsenmäärän 

kasvattaminen. Yhdistys markkinoi jäsenviestinnässään Ammattiliitto Pron tarjoamaa 
jäsenhankintakampanjaa.

- Yhdistys tulee osallistumaan yhdessä Ammattiliitto Pron kanssa 
jäsenhankintatilaisuuksiin, joita järjestetään eri puolella Suomea

3) Osallistuminen liiton yhdistystapahtumiin
- Yhdistys osallistuu liiton järjestämiin tapahtumiin mm. puheenjohtajapäiville ja/tai 

alueellisiin yhdistystapahtumiin

4) Kolmevuotisen tavoitesuunnitelman laatiminen yhdistykselle
- Yhdistyksen hallitus valmistelee yhdistykselle kolmevuotissuunnitelman, joka 

hyväksytään yhdistyksen kokouksessa. Hallitus alkaa toteuttamaan ohjelmaa vuonna 
2025 ja toimii sen suuntaisesti. Suunnitelmassa panostetaan ensisijaisesti yhdistyksen 
kasvattamiseen näkyvyyden lisäämisen ja jäsenhankinnan kautta



5) Nuorisotoimintaan tai oppilaitosyhteistyöhön panostaminen
 

 Yhdistys järjestää nuorille (alle 36-vuotiaille) tapahtuman
 Yhdistys tukee nuoria osallistumaan Pron nuorille suunnattuihin 

tapahtumiin ja koulutuksiin.
 Yhdistys selvittää mahdollisuuksia oppilaitosyhteistyöhön.

3. HALLINTO 

- Yhdistyksen puheenjohtajana on toiminut Petri Koivuniemi yhdistyksen perustamisesta 
(2.5.2024) lukien. Yhdistyksen hallituksessa on hänen lisäkseen ollut Jussi Rainio

- Yhdistyksen sääntöjen mukaiset kokoukset pidetään kaksi kertaa vuodessa
- Hallitus kokoontuu tarvittaessa 
- Jäsenistön tiedottaminen tapahtuu pääsääntöisesti sähköpostilla

4. EDUNVALVONTA/LUOTTAMUSMIESTOIMINTA/EDUSTUKSET

- Yhdistys on vielä nuori ja päivitämme suunnitelmaa tarpeen mukaan.

5. TALOUS 

- Yhdistyksellä ei ole vielä varoja. Yhdistys hakee Ammattiliitto Prolta tukea yhdistyksen 
toiminnan aloittamiseen. 


